
1 
 

                                                                                                                             
Protokół nr 46-01/2014 

 z posiedzenia Komisji Edukacji  z dnia 16 stycznia 2014 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 003 

o godz. 8:30 
 
 
Komisja obradowała w 7-osobowym składzie, według listy obecności, stanowiącej 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Wojciech Błaszkowski.   
 
Przewodniczący stwierdził kworum, powitał zebranych oraz poinformował, Ŝe 
porządek posiedzenia został wysłany do uczestników posiedzenia 7 dni wcześniej.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Przewodniczący uzupełnił powyŜszy porządek o druk nr 1138.  
 
Uwzględniając powyŜsze, Przewodniczący zaproponował następujący porządek : 
 
1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Placówek Specjalnych w Gdańsku – druk nr 1138 
 

2. Przygotowanie do ferii zimowych – Akcja zima 
 

3. Przyjęcie  planu  pracy Komisji  na  rok 2014. 
 
4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Edukacji za 2013 rok 
 
5. Sprawy  bieŜące, wolne  wnioski, korespondencja. 
 
Porządek przyjęto jednogłośnie 6 głosami „za”.  
 
 
     PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-
Administracyjnego Placówek Specjalnych w Gdańsku – druk nr 1138 
 
Druk nr 1138 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji zreferował projekt 
uchwały. 
 
Nie było Ŝadnych pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
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USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 45-13/195/75/2014 – załącznik nr 5 do protokołu.  
 
     PUNKT 2 
Przygotowanie do ferii zimowych – Akcja zima 
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
Przeznaczyliśmy ponad 220 tys. zł. na „akcję zima”. Jak w roku ubiegłym 
 w 53 placówkach organizujemy zajęcia, łącznie w ciągu dwóch tygodni dziećmi 
będzie się opiekowało ok. 400 nauczycieli, a dzieci zadeklarowanych chęcią 
uczestnictwa w tych zajęciach jest 5 - 6 tys. Głównie są to zajęcia o charakterze 
rekreacyjno-sportowym, ponadto wszystkie nasze szkolne baseny są bezpłatnie 
udostępnione dzieciom w godzinach 8:00-14:00. Bogatą ofertę ma równieŜ Pałac 
MłodzieŜy i Gdański Ośrodek Kultury Fizycznej.  
 
śaneta Geryk – członek komisji  
Ja rozumiem, Ŝe to juŜ jest zatwierdzone, ale to jest uwaga na przyszłość – ta 
godzina 8:00-14:00 na basenie dla dzieci uwaŜam, Ŝe nie jest dobra.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
Ale po południu nie moŜna, dlatego Ŝe w większości baseny mają pozawierane 
umowy i po południu prowadzą działalność komercyjną.  
 
śaneta Geryk – członek komisji  
Ale jeŜeli jest to samorządowy basen, to najpierw powinny z niego skorzystać 
dzieci.  
 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 
Ale są juŜ wykupione karnety na basen.  
 
śaneta Geryk – członek komisji  
Dlatego mówię tę uwagę na przyszłość i proszę, Ŝeby to przemyśleć i przedłuŜyć 
chociaŜby do godz. 16:00.  
 
Halina Leman – członek komisji  
W zeszłym tygodniu zajrzałam na stronę miasta Gdańska i bardzo mi się podobało, 
Ŝe jest zamieszczona szeroka informacja o „akcji zima”.  
 
Nie było więcej głosów w dyskusji.  
 
 
      PUNKT 3 
Przyjęcie  planu  pracy Komisji  na  rok 2014. 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, Ŝe plan pracy został przesłany 7 dni 
wcześniej do członków Komisji.  
 
Uwagi do planu pracy: 
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Radna Beata Wierzba zaproponowała: 
• wprowadzić temat „Kultura w edukacji szkolnej i pozaszkolnej dzieci i 

młodzieŜy”, który byłby omawiany na posiedzeniu wspólnym z Komisją 
Kultury i Promocji Rady Miasta Gdańska. 
 

Wyjaśniła, Ŝe chodzi tu dokładnie o działalność instytucji kultury i Pałacu 
MłodzieŜy, jak te działania się uzupełniają, oraz kwestię uiszczania opłat za ich 
usługi.   
 
Temat bez wskazania dokładnego terminu.  

 
Radna Halina Leman zaproponowała: 

• wprowadzić temat „Funkcjonowanie policealnych szkół niepublicznych”. 
 

PowyŜszy temat zaproponowano wprowadzić w maju.   
 
Nie było więcej uwag.  
 
Komisja przystąpiła do głosowania nad przyjęciem planu pracy 2014  
z uwzględnieniem powyŜszych uwag.  

 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – przyjęła plan pracy Komisji na 2014 rok.  
 
Plan pracy stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
     PUNKT 4 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Edukacji za 2013 rok 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, Ŝe sprawozdanie zostało przesłane do 
członków Komisji 7 dni przed posiedzeniem.  
 
Nie było Ŝadnych uwag, w związku z czym przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji za rok 2013.  
 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami „za”.  
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 
     PUNKT 5 
Sprawy  bieŜące, wolne  wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Komisji poinformował o następującej korespondencji: 
 

• od Gdańskiej Szkoły Kosmetyczno-Fryzjerskiej z dnia 18 grudnia 2013 r., 
w sprawie udzielenia pomocy w otrzymaniu dotacji  

 
Jerzy Jasiński – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
Ustawa o systemie oświaty jednoznacznie określa, Ŝe termin 30 września jest 
terminem szczególnym. Zmiana ustawy z dniem 1 września 2013 roku trochę go 
poluźniła i daje moŜliwość organowi dotującemu, w przypadku niedotrzymania 
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przez placówkę tego terminu, tylko w przypadku przedszkoli i szkół podstawowych. 
Co do wszystkich innych placówek obowiązuje sztywny termin, mamy wyrok 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w tej kwestii i nie moŜna tego zmieniać. W 
tej sprawie rozmawialiśmy z panią prezydent i z panią skarbnik i wszyscy 
„rozłoŜyliśmy ręce” bo tu nic nie moŜna zrobić, jesteśmy bezsilni.  
 
Ustalono skierowanie powyŜszego pisma do Wydziału Edukacji z prośbą o zajęcie 
stanowiska.  
 

• pismo skierowane do Wydziału Edukacji, do wiadomości Rady Miasta 
Gdańska, z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie zmiany rejonizacji szkół w 
rejonie ul. Anny Jagiellonki.  
 

Regina Białousów – dyrektor Wydziału Edukacji wyjaśniła, Ŝe odpowiedź na to 
pismo juŜ została wysłana.  
 
Nie było więcej korespondencji oraz spraw bieŜących i na tym posiedzenie 
zakończono.  
 
Godz. 9:00.    
 
 
       Przewodniczący Komisji Edukacji  
        Rady Miasta Gdańska 
 
                Wojciech Błaszkowski  
 
 
Protokołowała: 
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 

 

 
 

 


